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a. Sunne brukshundsklubbs verksamhetsberättelser 2023 

• Styrelsen, s. 1 

• Utbildningssektorn, s. 2 

• Bruks- och lydnadssektorn, s. 3 

• Tjänstehundssektorn, s. 4 

• Rallylydnadssektorn, s. 5 

• Agilitysektorn, s. 7 

• Noseworksektorn, s. 8 

b. Balans- och resultaträkning, s. 9-11 

c. Bokslutskommentar, s. 12 

d. Revisionsberättelse 2023, s. 13 

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

11. Genomgång av styrelsens förslag avseende: 

a. Verksamhetsplanering 2024, s. 14 

b. Budgetförslag 2024, s. 15 

c. Medlemsavgifter 2025, s. 16 

12. Beslut i ärenden enligt punkt 11.  

13. Val av styrelse, s. 17 

14. Val av revisorer, s. 17 

15. Val av valberedning, s. 17 
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18. Vandringspriser och utmärkelser redovisas och delas ut 
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Verksamhetsberättelse från styrelsen 2023 

 

Under verksamhetsåret har styrelsen haft tio protokollförda styrelsemöten och dessutom två 

medlemsmöten varav det sista avslutades med ”julmys” och julklappsspel. 

Öppna tisdagsträffar med värd har hållits under våren och hösten för alla medlemmar. 

Under året har styrelsen arbetat med att få fram en långsiktig lösning för gräsklippning på vår klubb. Våra 

tidigare inhyrda klipptjänster har ökat väldigt mycket i pris, varför beslutet togs att investera i en 

robotgräsklippare. Beslut om köpet togs på ett medlemsmöte och köpet finansierades delvis genom ett 

banklån. Klipparen kom på plats under andra halvan av sommaren och ska sköta klippningen av den stora 

appellplanen. Vi köpte även in en åkgräsklippare och en trimmer för att kunna sköta gräset runt 

klubbstuga, i de mindre inhägnade planerna och runt staketet. Allt köptes från Svetsbutiken i Sunne, som 

har varit mycket hjälpsamma då robotgräsklipparen till en början krånglade mycket på grund av stora 

mängder regn, värme och väldigt mycket gräs. För närvarande är robotgräsklipparen på vinterförvaring 

hos Svetsbutiken, som kommer att lämna den nyservad till oss i vår. 

17-18 juni var Sunne BK med och visade upp oss i nosework och rallylydnad under Trädgårdsfestivalen i 

Rottneros park. Tack Marianne, Ulrika, Charlotte, Trudy, Madde, Anette, Lena, Monica och Ingalill för att 

ni var med och representerade klubben! 

Vi deltog i Studiefrämjandets rikstäckande ”Hundens vecka” under fyra dagar i september. Vi hade prova-

på kvällar med Agility, Nosework, Rallylydnad och Aktivera Din Hund där alla var välkomna, även icke 

medlemmar. 

Vi har under året anordnat officiella tävlingar inom nosework, rallylydnad, bruks (appellspår) och 

lydnadstävlingen (startklass) till Catharina Ekbergs minne. 

Klubben har haft försäljning av kakor och godis för att få extra tillskott i kassan.  

Antalet medlemmar var vid årets slut 222 stycken, varav 14 personer var ungdomar och 34 personer var 

familjemedlemmar. 

Vid verksamhetsårets slut uppgick klubben tillgångar till drygt 132 000 kronor. 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till alla medlemmar som ställt upp för klubben under året och ser fram 

emot ett lika bra år 2024! 

 

 

Styrelsen 2023 genom ordförande Anna Åström och sekreterare Ulrika Ehrencrona 
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Verksamhetsberättelse från utbildningssektorn 2023 

Under året har Sunne brukshundklubb arrangerat följande hundägarutbildningar: 
 

• 3 stycken valpkurser 

• 2 stycken allmänlydnadskurser 

• 1 appellkurs 

• 1 spårkurs 

• 3 nybörjarkurser i rallylydnad 

• 1 noseworkkurs 
 

Klubben har arrangerat två funktionärsutbildningar, rallylydnad skrivare och rallylydnad sekreterare, 
med deltagare både från vår klubb och andra.  
 
Två av våra SBK-instruktörer fick möjlighet att åka på inspirationshelg vid Hundsportsakademin i 
Forshaga, i samarbete med Värmland/Dals distrikt samt Studiefrämjandet. 
 
Utbildningssektorn har deltagit i utbildningsträffar som anordnats av Värmland/Dals distrikts 
utbildningssektor. 
 

Verksamhetsplan utbildningssektorn 2024 
 
Klubben har fått en ny SBK-instruktör i Madde Tammi. Hon fortsätter nu att utbilda sig till instruktör i 
nosework, genom vilken hon också blir domare för doftprov i nosework. 
 
Klubben planerar att fortsätta vidareutbilda sina instruktörer samt bibehålla varierande 
hundägarutbildningar. 
 
 
 
 

Utbildningssektorn, Camilla Nilsson 
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Verksamhetsberättelse från bruks- och lydnadssektorn 2023 

Bruks- och lydnadssektorn har under året bestått av Birgitta Johansson (sammankallande) och 
Jan Bergström. Under hösten blev Jan Bergström sammankallande. I december utökades sektorn 
med Inger Kjellberg. Utseende brukssektorn idag: 
 
Jan Bergström (sammankallande) 
Birgitta Johansson 
Inger Kjellberg 
 
Aktiviteter under året: Bruksträning har genomförts en gång i veckan på klubben under hela året, 
undantag 3 veckor i juli. Även vissa helger och då spårning. Fokus har legat på bruksets 
lydnadsträning och patrullhunds funktionsträning. info om träning läggs oftast ut på klubbens 
facebooksida. Deltagarantal  har varit mellan 2-6 personer. Detta har varit öppen träning utan 
instruktör och vi har hjälpt varandra utifrån önskemål och förutsättningar. 
 
Tävling: sektorn har varit behjälplig på klubbens appelltävling den 10:e september med 
spårläggare, skrivare och köket. Ett extra stort tack till Birgitta Johansson som ensam fixade 
domare, tävlingsledare och sekreterare. Tävlingen var mycket lyckad med 3 stycken 
uppflyttningar och nöjda tävlande. Birgitta Johansson och Jolly deltog även vid tävlingen med 
godkänt resultat. Sektorn var även behjälplig vid Chatarina Ekbergs minnestävling den 18:e maj. 
 
Kurs: en appelkurs hölls under året med Jan Bergström och Birgitta Johansson som instruktörer 
med 3 stycken deltagare. Kursen började i april och avslutades i september. 
 
Klubbmästerskap: det har genomförts klubbmästerskap i lydnad och bruks. Vid lydnad var det 5 
ekipage anmälda och klubbmästare blev Martina Åkerlind med Elite. Vid klubbmästerskapet i 
bruks var det 3 ekipage anmälda och klubbmästare blev Birgitta Johansson med Speedy. 
 

Verksamhetsplan brukssektorn 2024 
 
Dela upp sektorn i en lydnads och en bruks men vi kan vara behjälpliga för varandra. Att synas på 
klubben så fler blir intresserade av att träna bruks. Att utbilda tävlingsledare och 
tävlingssekreterare. Att fler ska tävla under året. Öppen träning som vanligt en gång i veckan. 
Genomföra klubbmästerskap i lydnad och bruks. 
 
 
 

Tidigare bruks- och lydnadssektorn, nu brukssektorn, genom Jan Bergström 
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Verksamhetsberättelse från tjänstehundssektorn 2023 

Genomförd verksamhet: 

 

17/1: Föreläsning om Patrullhund Hemvärn på klubben 

2-3/9: Behörighetsprov Patrullhund-Hv på Brattforsheden 

Inger tjänstgjorde som SBK-kontrollant & Olle, Birgitta och Pia som figuranter vid provet. 

Vi har inget att rapportera om räddningshundar. 

 

 

 

 

 

Tjänstehundssektorn, Olle Olzon och Birgitta Johansson 
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Verksamhetsberättelse från rallylydnadssektorn 2023 

Under året har tre rallylydnadskurser hållits av Marianne. Marianne har även slutfört sin 
instruktörsutbildning. Anna har hållit utbildningar för skrivare och sekreterare med deltagare 
från flera olika klubbar. Louise är under utbildning till sekreterare. Louise och Mia är under 
utbildning till skrivare och Camilla har slutfört utbildningen till skrivare. Martina är under 
utbildning till domare.  
 
Under vår och höst har sektorn arrangerat öppna rallyträningar med färdigbyggda banor på 
fredagar. Träningarna har haft många deltagare och även genererat några nya medlemmar till 
klubben! Rallysektorn var med och anordnade prova på-aktiviteter under Hundens vecka och 
deltog på arrangemanget Tisdagar i parken hos Rottneros park. 
 
Klubben anordnade fyra officiella tävlingar i rallylydnad under året som blev mycket uppskattade. 
Klubbmästerskapet arrangerades 22 september och dömdes av domaraspirant Maria Warg. 27 
ekipage deltog i klubbmästerskapet! Lilla KM vanns av Tanja och Sadi, på andra plats Rebecca och 
Lexi och på tredje plats Jessica och Dobby. Stora KM vanns av Anna och Kaylee, på andra plats 
Martina och Elite och på tredje plats Marianne och Klara.  
 
Under året har hela 25 ekipage tävlat rallylydnad officiellt för Sunne brukshundklubb! För första 
gången deltog även ett ekipage från klubben på SM i rallylydnad.  
 

• Liisa och Mynta har tävlat i nybörjarklass 

• Sarah och Lycka har tävlat i nybörjarklass 

• Melissa och Kenney har tävlat i nybörjarklass 

• Charlotte och Wiggo har tävlat i nybörjarklass 

• Annett och Elvis har tävlat i nybörjarklass 

• Isabell och Stella har tävlat i nybörjarklass 

• Anki och Peps har tävlat i nybörjarklass 

• Rebecca och Lexi har tävlat i nybörjarklass 

• Ulrika och Kali har tävlat i nybörjarklass 

• Charlotta och Milou har tävlat i nybörjarklass 

• Tanja och Sadi har tävlat i nybörjar- och fortsättningsklass 

• Drutten och Kava har tävlat i fortsättningsklass 

• Louise och Yla har tävlat i fortsättningsklass 

• Martina och Thor har tävlat i nybörjar-, fortsättnings- och avancerad klass 

• Anna och Svala har tävlat i fortsättnings- och avancerad klass 

• Trudy och Osa har tävlat i avancerad klass 

• Ulrika och Vilde har tävlat i avancerad klass 

• Madde och Charlie har tävlat i avancerad klass 

• Marianne och Klara har tävlat i avancerad klass 

• Marianne och Ofelia har tävlat i avancerad klass 

• Charlotte och Wilda har tävlat i avancerad och mästarklass 

• Erik och Sol har tävlat i mästarklass 

• Marianne och Mio har tävlat i mästarklass 

• Marianne och Maggie har tävlat i mästarklass 

• Mia och Leo har tävlat i mästarklass 

• Anna och Kaylee har tävlat i mästarklass och deltagit på SM 
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Rallysektorns verksamhetsplanering för 2024 
 

• Funktionärer under utbildning siktar på att slutföra sina utbildningar 

• Klubben kommer att arrangera officiella tävlingar och klubbmästerskap i rallylydnad 

• Kurser i rallylydnad 

• Öppna rallyträningar för klubbens medlemmar, under ledning av rallysektorn 

• Om möjlighet finns: ta in en extern instruktör för helgkurs eller liknande    
    

 

 
 

Isabell och Stella på öppen rallyträning i septembersolen. 
 
 
Stort tack till alla som har bidragit till ett aktivt rallylydnadsår på klubben! Funktionärer, 
tävlande, kursdeltagare, instruktörer, sponsorer och alla andra.  
 
 

Rallylydnadssektorn 
Anna Åström, Trudy Colijn, Isabell Skoglund, Jenny Utter, Mia Nilsson,  

Camilla Nilsson, Marianne Carlsson, Martina Åkerlind och Erik Öhrn 
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Verksamhetsberättelse från agilitysektorn 2023 

Under vintern 2022–2023 var vi några stycken som hyrde Sunne ryttarförenings ridhus för 
agilityträning några enstaka gånger. Vi fick tyvärr inte till något klubbmästerskap då det fanns 
för låg arbetskraft för att få ihop att arrangera ett.  Vi var ett par stycken som försökte få till 
träningstillfällen under hösten och en bana stå uppbyggd någon vecka att träna på.   
  
Kurser:  
 
Vi har haft en introkurs på våren, ca 4 deltagare. En Grundkurs under våren med 5 deltagare. Vi 
hade en dag med att prova på agility för barn 9–12 år i september.   
Ingen kurs under hösten.   
  

Agilitysektorns verksamhetsplanering för 2024 
 

Vid intresse så kommer det troligen bli introkurs eller nybörjarkurs under våren.   
  

Tävlande i agility för Sunne BK 2024 
 

• Johanna Karlsson Svensc och Kiwi har tävlat i klass 3, tagit ett certifikat och 6 stycken 
SM-pinnar (8 stycken krävs för SM-kval)   
 

Några har varit ute och startat blåbärsklass (inofficiell nybörjarklass). Bra jobbat! 
 

• Monica med Molly  

• Eva och Casper  

• Frida och Bo  

• Martina och Ture 

• Lena och Totte  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Agilitysektorn genom Johanna Karlsson Svensc  
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Verksamhetsberättelse från noseworksektorn 2023 

Vi är några som tränat och tävlat aktivt under hela året. 
 
Lena Röse utbildade sig till tävlingsledare. 
 
Vi hade officiell tävling 22-23 April på Rottneros park med 50 startande. 
 
Madde hade prova på nosework under Hundens vecka. 
 
17-18 Juni visade vi upp oss och hade prova på under Trädgårdsmässan på Rottneros park. 
 
Vi hade KM 10/9 där 8 ekipage tävlade, det var även en uttagningstävling till länsmästerskapet. 
1:a Madde och Charlie 
2:a Lillemor och Nova 
3:a Catarina och Berta 
 
Madde och Charlie tävlade i länsmästerskapet som var i Arvika 14/10 där slutade de på en 
tredje plats. 
 
Vi hade doftprov 14/10 i samtliga klasser med 18 anmälda ekipage. 
 
Madde avslutade året med en nybörjarkurs för 9 ekipage. 
 
 

Noseworksektorns verksamhetsplanering för 2024 
 

• Domare är bokad för officiella tävlingar 25-26 Maj och 31 Aug-1 Sep. 
 

• Vi kommer anordna doftprov. 
 

• Madde kommer ha kurser och inofficiella tävlingar under året. 
 
 
 

Noseworksektorn genom Madde Tammi 
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Balansrapport 2023 
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Resultatrapport 2023 
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Bokslutskommentar 2023 

Balansrapport 
 
Likvida medel på huvudkontot: 115 215,51 kronor 
Likvida medel på huskontot: 15 312,31 kronor 
 

Resultatrapport 
 
Från det ekonomiska perspektivet har det gångna året 2023 varit både sött och salt. Många 
kurser och tävlingar som genererar pengar in och det märks. Vi har valt att fortsätta vår linje med 
fortbildning vilket äter upp de fina siffrorna på papper, men det genererar intäkter framåt och vi 
får en levande klubb med bra och uppdaterade instruktörer. Cirka 35 000 kronor har investerats 
i fortbildning. 
 
Planen att ligga lågt med fastighetsinvesteringar gick i stöpet med sommarens gräsklippning. 
AME kunde inte sköta gräsklippningen och vi tvingades hitta en annan aktör. Folk och Få hjälpte 
oss i början av denna säsong. Inte ekonomiskt försvarbart i längden varför vi gjort investering i 
robotgräsklippare och övriga maskiner för över 100 000 kronor. Fryksdalens sparbank beviljade 
ett lån på 60 000 kronor och resten betalades med likvida medel. 
 
Under året krånglade klubbstugans varmvattenberedare vid upprepade tillfällen. Efter flera 
försök till lagning skrotades den gamla beredaren och en sprillans ny installerades. Den är betald 
och klar, kostnaden landade på 9947 kronor.  
 
Om man bortser från gräsklippningen så har klubben hållit sin budget och haft ett fint år. 
 
 
 

Kassör Tintin Aspling  
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Revisionsberättelse 2023 
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Styrelsens förslag till verksamhetsplanering för 2024 

Styrelsen kommer fortsätta arbeta för att tillgodose medlemmarnas önskemål. Klubben kommer 

att bedriva kursverksamhet inom valp, allmänlydnad och flera olika grenar. 

Vi kommer fortsätta att ha tisdagsträffar med värd. Önskemål har uppkommit om att ha mer 

organiserade träningsstunder under tisdagarna, till exempel cirkelträning där flera ekipage tränar 

samtidigt. Det ska vi arbeta för.  

Tävlingar planeras inom flera grenar. 

Klubbstuga, appellplan och resten av anläggningen ska skötas efter bästa förmåga. Förbättringar 

som planeras är att klubbstugan ska målas klart, stängslet mot vandringsleden ska vändas (för 

att det tätare nätet ska hamna längst ned) och några grindar och stolpar ska bytas eller repareras.  

I övrigt fokuseras arbetet på att förbättra ekonomin under året, för att senare kunna göra större 

önskade förbättringar såsom belysning och dränering av appellplan. 

Under våren kommer vi att lansera en ”fixargrupp”. Syftet är att medlemmar som vill vara med 

och engagera sig i klubben enklare ska få information om vad som behöver göras. Fixargruppen 

kommer att finnas tillgänglig genom Facebook och hemsida/e-post. 

Vi har fått in flera önskemål om aktiviteter från medlemmar. Styrelsen hoppas kunna samarbeta 

med de olika sektorerna för att förverkliga så många som möjligt av dessa önskemål! 

 

• Träningsdag med Game on Puppy, till exempel på temat fotgående eller "bubblan" 

• Träningsdag med Jenny Wibäck (instruktör i bruks, lydnad, HtM, freestyle) 

• Noseworkträning/läger med Sara Tillgren, Mats Hedlund eller Marie Fogelquist 

• Agilitykurs med till exempel Sabina Håkansson, Hannah Uhlan eller Fanny Gott 

• Tävling i agility, blåbärsklass och/eller klass 1 

• Kurs för barn och ungdomar 

• Freestylekurs med Pernilla Pöykiöniemi 

• Utställningsträning 

• Specialsök 

• Spårkurs 

• Rallylydnadskurs för Anna Larsson eller Susanne Johansson 

• Kurs i trix och aktivering 

• Kurs i hoopers 

• Information om pälsvård och trimning 

• Information om hundens anatomi och mående 

 

 

Styrelsen 2023 genom ordförande Anna Åström och sekreterare Ulrika Ehrencrona 
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Styrelsens förslag till budget för 2024 
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Styrelsens förslag till medlemsavgift för 2025 

Den aktuella medlemsavgiften för helbetalande medlem i Sunne brukshundklubb år 2024 är 550 

kronor. Av dessa är 400 kronor central avgift, 25 kronor tillfaller Värmland-Dals distrikt och 125 

kronor behåller Sunne brukshundklubb. 

Distriktsstyrelsen för Värmland-Dals distrikt har lagt som förslag till sitt årsmöte 10 mars 2024 att 

höja distriktets avgift från och med 2025 med 5 kronor per medlem, från 25 till 30 kronor. 

Anledningen till förslaget är ökade kostnader generellt som påverkar distriktets verksamhet. 

På Svenska brukshundklubbens förbundskongress 2023 beslutades att inte anta förslaget om att 

höja den centrala avgiften för 2024 med 40 kronor, utan den står oförändrad på 400 kronor. 

Preliminärt förslag från förbundsstyrelsen finns om att höja den centrala avgiften med 60 kronor 

från och med år 2025, till 460 kronor. Beslut om detta tas på kongressen 2024. Den centrala 

avgiften har inte höjts sedan 2018. 

Sunne brukshundklubbs styrelse föreslår följande: 

• Att vi på Värmland-Dals distrikts årsmöte godkänner förslaget att höja distriktets avgift 

med 5 kronor. Om förslaget antas av distriktet så höjer vi vår lokala avgift med samma 

summa för att inte göra någon ekonomisk förlust. 

• Att efter förbundskongressen 2024 justera vår lokala avgift med samma höjning som 

beslutas på kongressen. Detta för att även fortsättningsvis få in 125 kronor per medlem 

till klubben. 
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Valberedningens förslag till förtroendevalda för 2024 

Förslag till styrelse 

• Ordförande, omval på 1 år: Anna Åström 

• Sekreterare, 1 år kvar: Ulrika Ehrencrona 

• Kassör, omval på 2 år: Tintin Aspling 

• Ledamot 1, 1 år kvar: Camilla Nilsson 

• Ledamot 2, omval på 2 år: Madeleine Tammi 

• Ledamot 3, 1 år kvar: Patricia Kullegård 

• Ledamot 4, omval på 2 år: Marianne Carlsson 

• Suppleant 1, omval på 1 år: Isabell Skoglund 

• Suppleant 2, omval på 1 år: Maria Nilsson 

• Suppleant 3, nyval på 1 år: Lena Röse 

Tjänstgöringsordning för suppleanter föreslås enligt listan ovan. 

Förslag till revisorer samt revisorsuppleant 

• Revisor 1, nyval på 1 år: Anna Nilsson 

• Revisor 2, nyval på 1 år: Rita van Brouwershaven 

Förslag till valberedning 

• Sammankallande, omval på 1 år: Erik Öhrn 

• Valberedningsledamot 1, 1 år kvar: Jenny Utter 

• Valberedningsledamot 2, omval på 2 år: Martina Åkerlind 

 


